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Rektör Prof. Dr. Tarık YARILGAÇ beraberinde Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Nuri YILMAZ, Prof.
Dr. Saim Zeki BOSTAN, Prof. Dr. Ahmet Ali BAYHAN ve Genel Sekreter Metin KARAKUŞ
Fatsa Organize Sanayi Bölgesi'nde yemeklik ceviz yağı üreten DKC Grup'u ziyaret ettiler.

  

ODÜ heyetini DKC Grup Müdürü Ö. Faruk GÜR karşıladı. Kısa bir fabrika gezisi ile dünyanın ve
ülkemizin ilk entegre ceviz şirketi olan ve yine firma olarak Türkiye'nin ilk yemeklik ceviz
yağının, krokantlı ceviz kremasının ve ceviz ezmesinin üretildiği DKC Grup'un başarılarından
bahseden fabrika Müdürü GÜR, üretilen tüm ürünlerin "JAYWIS" adıyla tüketiciye sunulacağını,
ilk olarak Almanya, Fransa, İngiltere ve Amerika'ya ihracata başlayacaklarını belirtti.

  

Ordu Üniversitesi heyetinin DKC Grup'a gerçekleştirdikleri ziyaret dolayısıyla bir açıklama
yapan Fabrika Müdürü GÜR şu sözlere değindi;

  

"Ordu Üniversitesi heyetinin Rektör Prof. Dr. YARILGAÇ nezdinde fabrikamıza gerçekleştirmiş
oldukları ziyaret bizler için çok değerlidir, bu ziyaret bizleri onurlandırmış, gerçekleştirmiş
olduğumuz yatırımın ne kadar doğru olduğunu bir kez daha vurgulamıştır. Bu ziyaret
kapsamında Ordu Üniversitesi ile işbirliği konusunda ön görüşme gerçekleştirmiş de olduk.
Fabrika olarak Ar-Ge çalışmalarını önemsiyoruz, özellikle Ar-Ge konusunda yürütülebilecek
çalışmalarda ODÜ ile işbirliği gerçekleştirecek olmak bizim için kıvanç vericidir, ilimizde
üniversite-sanayi ilişkisinin pekişmesi adına da değerli bir adımdır. Bu sebeple başta Rektör
Prof. Dr. Tarık YARILGAÇ olmak üzere üniversitemizin değerli akademisyenlerine bir kez daha
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ziyaretleri dolayısıyla teşekkürlerimi sunuyor, çalışmalarında başarılar diliyorum."

  

Rektör Prof. Dr. Tarık YARILGAÇ ise DKC Grup'un alanında ilk olması ve bölgemiz iklimi için
son derece elverişli olan ceviz üzerine gerçekleştirdiği çalışmalarla sanayi sektörüne yeni bir
kazanç sağladığına dikkat çekti ve sözlerine şu ifadelerle devam etti;

  

"Dünyanın ve ülkemizin ilk entegre ceviz şirketi olan DKC Grup'un Fatsa İlçemizde kurulmuş
olması ve bölge iklimine çok uygun bir tür olan benim de şahsi uzmanlık alanım ceviz üzerine
çeşitli ürünler ihraç ediyor olması şahsım adına beni son derece mutlu etmiştir. Ordu
Üniversitesi olarak her platformda vurguladığımız gibi ilimizin kalkınmasında etkin rol oynayacak
ve istihdama katkı sunacak her türlü projeye destek sunmaya özel önem gösteriyoruz.
Ülkemizin tarımsal portföyünün gelişmesi, sanayileşmesi ve dünya ticaretinde söz sahibi
olmasına yönelik bu tür kuruluşların araştırma-geliştirme faaliyetlerine üniversite olarak destek
olmaya her an hazır olduğumuzu bir kez daha tekrar etmek istiyorum. Bugünkü ziyaretimizle
aynı zamanda üniversite sanayi işbirliğini güçlendirici yeni bir çalışmanın ön değerlendirmesini
gerçekleştirdik. Her iki kurum açısından ön görüşmesini gerçekleştirdiğimiz Ar-Ge işbirliğimizin
hayırlı olmasını temenni ediyor, DKC Grup'a çalışmalarında başarılar diliyorum."
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